

funds until the end of June 1987 for Committee budgets submitted to it for the financial year 1987-88.

In accordance with the *Procedural Guidelines for the Financial Operation of Senate Committees*, your Committee will therefore present to the Senate, a copy of its budget and the report thereon of the Standing Committee on Internal Economy, Budgets and Administration, once the Standing Committee on Internal Economy, Budgets and Administration has examined and reported all committee budgets.

Respectfully submitted,

PAUL C. LAFOND,  
*Chairman.*

With leave of the Senate,

The Honourable Senator Lafond moved, seconded by the Honourable Senator Muir, that the Report be adopted now.

After debate,

The Honourable Senator Frith moved, seconded by the Honourable Senator Langlois, that further debate on the motion be adjourned until the next sitting of the Senate.

The question being put on the motion, it was—  
Resolved in the affirmative.

*With leave,*

*The Senate reverted to Presentation of Petitions.*

The Honourable Senator Thériault presented three petitions:

Of Residents of the Province of Prince Edward Island concerning the Bill C-22, An Act to amend the Patent Act and to provide for certain matters in relation thereto.

With leave of the Senate,

The Honourable Senator Phillips moved, seconded by the Honourable Senator Murray, P.C.:

That when the Senate adjourns today, it do stand adjourned until Tuesday, 26th May, 1987, at two o'clock in the afternoon.

After debate, and—

The question being put on the motion, it was—  
Resolved in the affirmative.

The Order of the Day being read,

With leave of the Senate,

The Honourable Senator David resumed the debate on the motion of the Honourable Senator Cogger, seconded by the Honourable Senator David, for the second reading of the Bill C-22, An Act to amend the Patent Act and to provide for certain matters in relation thereto.

After debate,

The Honourable Senator Frith for the Honourable Senator Gigantès moved, seconded by the Honourable Senator Hicks,

accordés aux budgets des comités qui lui ont été soumis pour l'année financière 1987-1988.

Conformément aux *Directives régissant le financement des Comités du Sénat* le Comité présentera au Sénat, une copie de son budget et le rapport du Comité permanent de la régie intérieure, des budgets et de l'administration s'y rapportant lorsque ce Comité aura examiné et déposé les budgets de tous les comités.

Respectueusement soumis,

*Le président,*  
PAUL C. LAFOND.

Avec la permission du Sénat,

L'honorable sénateur Lafond propose, appuyé par l'honorable sénateur Muir, que le rapport soit adopté dès maintenant.

Après débat,

L'honorable sénateur Frith propose, appuyé par l'honorable sénateur Langlois, que la suite du débat sur la motion soit renvoyée à la prochaine séance du Sénat

La motion, mise aux voix, est adoptée.

*Avec permission,*

*Le Sénat se reporte à la Présentation des pétitions.*

L'honorable sénateur Thériault présente trois pétitions:

De Résidents de la province de l'Île-du-Prince-Édouard au sujet du Projet de loi C-22, Loi modifiant la Loi sur les brevets et prévoyant certaines dispositions connexes.

Avec la permission du Sénat,

L'honorable sénateur Phillips propose, appuyé par l'honorable sénateur Murray, C.P.,

Que, lorsque le Sénat ajournera aujourd'hui, il demeure ajourné jusqu'au mardi 26 mai 1987, à quatorze heures.

Après débat,

La motion, mise aux voix, est adoptée.

A la lecture de l'Ordre du jour,

Avec la permission du Sénat,

L'honorable sénateur David reprend le débat sur la motion de l'honorable sénateur Cogger, appuyé par l'honorable sénateur David, tendant à la deuxième lecture du Projet de loi C-22, Loi modifiant la Loi sur les brevets et prévoyant certaines dispositions connexes.

Après débat,

L'honorable sénateur Frith, au nom de l'honorable sénateur Gigantès, propose, appuyé par l'honorable sénateur Hicks, que